
Mińsk Mazowiecki, dnia 30 października 2024 r. 
Rada Gminy Mińsk Mazowiecki 
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Sz.P. 
Michał Chabera 

ZAWIADOMIENIE 

W załączeniu przekazuję, wraz z uzasadnieniem Uchwałę Vl.56.2024 z dnia 24 
października 2024 r. w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym. 
Powyższą Uchwałą Rada Gminy Mińsk Mazowiecki uznała petycję za bezzasadną. 
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Załącznik: 
Uchwała Nr Vl.56.2024 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 24 października 2024 r. w sprawie rozpatrzenia 
petycji złożonej w interesie publicznym z dnia 29 września 2024 r. 



UCHWAŁA NR Vl.56.2024 
RADY GMINY MIŃSK MAZOWIECKI 

z dnia 24 października 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2024 r., poz. 1465) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. 
o petycjach (Dz. U. z 2018 r., poz. 870) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Uznaje się za bezzasadną petycję z dnia 29 września 2024 r.(data wpływu 29 września 
2024r.) złożoną w interesie publicznym, dotyczącą budowy chodnika w ciągu ulicy Kolejowej 
w miejscowości Targówka. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Mińsk Mazowiecki do zawiadomienia 
podmiotu wnoszącego petycję o sposobie rozpatrzenia petycji. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodniczący Rady 
Gminy Mińsk 
Mazowiecki 

Przemysław 
Paweł Wojda 
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UZASADNIENIE 

W dniu 14 września 2024 r. Komisja Skarg Wniosków i Petycji analizowała petycję mieszkańców o 
budowę chodnika o długości 700 metrów w ciągu ulicy Kolejowej w miejscowości Targówka. 
Petycja jest tak jakby wzmocnieniem głosu mieszkańców, którzy tożsamy w treści wniosek 
inwestycyjny złożyli do budżetu gminy na rok 2025. Jak ustalono w toku prac komisji tereny, po 
których miałaby przebiegać inwestycja stanowią tylko w części własność gminy, jest to 
przeplatanka działek gminnych i prywatnych. W tej sytuacji bez pozyskania wszystkich terenów 
inwestycji nie można zrealizować budowy chodnika o długości 700 m, ale także nie można 
dokonać czynności poprzedzających tj. wykonania projektu i uzyskania pozwolenia na budowę. 
Komisja uznała petycję za bezzasadną. 
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